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VERSLAGLEGGING PARTICIPATIE  

SCHAGEN - DE GROENE TRAVERSE 
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Uitgangspunten aanpak 

1. De gemeente biedt veel mogelijkheden om inwoners te betrekken en neemt hun input serieus. 2. 
Onduidelijkheid over verwachtingen, inbreng en beïnvloedingsruimte leidt tot ontevredenheid bij 
inwoners. 
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INFORMATIEBIJEENKOMST - 30 MEI 2022 

Aanwezigen organisatie 
o 
o 
o 
o 
o 

Doel bijeenkomst 

 

 
Voorbereiding 

Wat ligt al vast en waar kan ik nog over meedenken? 
In de basis liggen de volumes en de locatie van de 3 gebouwen (2 appartementengebouwen en een gymzaal) 
vast. Ook het aantal appartementen ligt vast. Met name over de inrichting van de buitenruimte kan 
meegedacht worden. Deze ruimte wordt straks terug geleverd aan de gemeente. 
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Wat wordt er met mijn suggesties gedaan? 
Alle suggesties worden beoordeeld op realisme en haalbaarheid. Daarna zal bekeken worden wat we mee 
kunnen nemen in de uitwerking van het ontwerp. Dit wordt teruggekoppeld richting de participanten 
 
Wat is de visie van de gemeente voor het gebied? 
De gemeente Schagen heeft dit in de tender als volgt omschreven: 
inschrijver dient op basis van zijn visie op het plangebied een stedenbouwkundig schetsontwerp uit te 
werken. Daarin begrepen is een eerste schets, die een indruk moet geven van de na te streven kwaliteit van de 
openbare ruimte. De gepresenteerde omgevingskwaliteit (de samenhang tussen openbaar gebied en 
gebouwde massa) is bepalend voor de te verkrijgen waardering. We zijn op zoek naar het beste plan voor een 
bijzondere locatie. Maatwerk voor de omgeving en omgevingskwaliteit zijn leidende principes. 
 
Wat waren de criteria/ uitgangspunten voor de prijsvraag? 
Besluit gemeenteraad: er komt 1 nieuwe gymzaal in het plangebied, bij voorkeur aan de oostzijde van het 
plangebied, incl. 14 parkeerplaatsen. Wens vanuit de gemeente Schagen voor het woonprogramma was een 
gemengd programma van 50 middeldure en dure appartementen “stedelijk wonen”, incl. parkeren en een 
inrichting, die voldoet aan de eisen. 
 
Voor wie zijn de woningen bedoeld?
Wij hebben advies gevraagd aan twee lokale makelaars naar de behoefte, de doelgroepen en het type 
woningen voor deze locatie. Hieruit blijkt dat de doelgroepen met een woningvraag divers zijn, zoals dinky’s 
(‘double income, no kids’, uit de regio), medioren en senioren uit Schagen zelf, alleenstaanden zoals 
eenverdieners, gescheiden personen en eventueel starters (eventueel samenwonend). Dat geeft een breed 
scala aan gewenste types aan: gelijkvloers wonen in zowel 2-, 3- als 4- kamerappartementen. Van de 
doelgroepen komt naar schatting 75% uit Schagen zelf. Het andere deel zal naar verwachting uit een straal 
van circa 10 km om Schagen heen komen (o.a. uit diverse plaatsen van gemeente Hollands Kroon en 
gemeente Schagen zelf). 
 
Wat is de parkeernorm van deze doelgroep? Zijn er genoeg parkeerplaatsen? 
Voor het parkeren worden de normen uit het vastgestelde beleid van de gemeente Schagen (Nota 
Parkeernormen Schagen 2016) toegepast. In de praktijk zien we dat de doelgroepen medioren en senioren 
vaak 1 auto hebben. 
Wij realiseren 74 parkeerplaatsen in de parkeerkelder (1,5 pp per appartement), daarnaast worden 20 
parkeerplaatsen gerealiseerd op maaiveld, waardoor we ca. 1,9 pp per appartement realiseren. 
De parkeerplekken op maaiveld zijn openbaar en deels ook bedoeld voor de gymzaal. Bezoekers van de 
appartementen kunnen in de garage parkeren. 
Uit de parkeerbalans blijkt dat we op het maatgevend moment enkele parkeerplaatsen over hebben. 
Ook gaan wij 2 elektrische deelauto’s plaatsen, niet alleen voor bewoners, maar ook voor omwonenden. Op 
deze wijze willen we duurzaam autogebruik stimuleren en regulier autogebruik terugdringen. 
 
Hoe zit het met parkeren van bezoekers? 
Bezoekers van de appartementen kunnen zich melden via een intercom bij bewoners en krijgen toegang tot 
de parkeerkelder. 

Wat is de parkeernorm voor de gymzaal? 
De gemeente gaat uit van 14 parkeerplaatsen, dit is voldoende overeenkomstig de CROW-normen. 
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Hoe zit het met de overloop vanuit het centrum? Is hier rekening mee gehouden? 
De overloop vanuit het centrum zal niet toenemen door deze ontwikkeling. We realiseren parkeerplekken in 
de openbare ruimte, die primair bedoeld zijn voor bezoekers van de gymzaal. 

Hoeveel meer verkeersbewegingen worden er verwacht? 
Bij de totstandkoming van de kencijfers van CROW is gebruik gemaakt van oude en recente 
veldwerkgegevens uit diverse rapporten. Deze gegevens hebben in de basis geleid tot een vuistregel voor 
wonen, die stelt dat het aantal autoverplaatsingen per woning, per werkdagetmaal, verkregen kan worden 
door het aantal auto’s per woning met 6,1 te vermenigvuldigen. Hierbij wordt verondersteld dat er een 
lineair verband is tussen autobezit en het aantal autoverplaatsingen. Een autobezit van 2,0 zou volgens deze 
veronderstelling 12,2 autoverplaatsingen per werkdagetmaal tot gevolg hebben. Uit de beschikbare 
veldwerkgegevens is geconstateerd dat het aantal autoverplaatsingen boven de 1,3 auto’s per woning minder 
snel stijgt, dan verondersteld wordt. 
Uitgaande van 1,9 auto’s per appartement, zouden dan 6,1 x 1,9 x 50 = 580 mvt per etmaal worden verwacht.  

Hoe verhoudt zich dit tot de al slechte verkeersveiligheid in de straten rondom het plangebied? 
De verkeersveiligheid moet verbeteren. Bewoners vragen zich af of het mogelijk is om de in- en uitrit naar de 
andere kant van het gebouw te verplaatsen, aan de Beethovenstraat. Het is daar al relatief druk maar 
volgens de bewoners is het juist goed als daar een in- en uitrit komt. Dat zou het verkeer daar op een 
natuurlijke manier afremmen wat de verkeersveiligheid in het gebied ten goede komt. Volgens de 
ontwikkelaar zou dit bouwkundig mogelijk zijn. De prijsvraag was echter bedoeld voor de J. Israëlsstraat 
omdat de Beethovenstraat te druk zou zijn en moet dit voorstel nog verder overwogen worden.  

Waar zit de uitgang van de parkeergarage? Komt er een slagboom of hek? 
De in- en uitgang van de garage zit aan de westzijde van de Jozef Israëlsstraat, zodat woningen in deze straat 
zo min mogelijk overlast hebben van de in- en uitgang. De garage wordt afsluitbaar en is alleen toegankelijk 
voor bewoners en bezoek van deze bewoners.  

Leidt dit in- en uitrijden niet tot opstoppingen op de smalle Jozef Israëlsstraat straat? 
De Jozef Israëlsstraat kan eventueel opnieuw bekeken worden door de ontwikkelaar. Samen met de gemeente 
moet onderzocht worden of en hoe deze situatie verbeterd kan worden.   

Hoe zit het met de gedane belofte om niet te bouwen dicht bij de A. Muavestraat? 
In 1972 is vanuit de gemeente beloofd aan de bewoners dat zolang zij er zouden wonen, de A. Mauvestraat 
groen blijft ter compensatie van de toen te bouwen school, die buiten de rooilijn viel. Wethouder 
Beemstervoer is bekend met de brief. Hij stelt dat niemand in Nederland recht heeft op vrij uitzicht en dat 
tijden veranderen; ook de volgende generatie heeft een huis nodig. 

Volgens de ontwikkelaar is intensief gekeken naar de afstand, deze bedraagt 10 meter tussen de kavels.

Is de gymzaal definitief? Zijn er alternatieven? 
De komst van de gymzaal op deze locatie is door de gemeenteraad van Schagen besloten enkele jaren geleden 
na een intensief debat tussen de gebruikers van de gymzaal en is zodoende definitief. 

Zijn er suggesties gedaan over de posities van de gebouwen? Hoe is daar naar gekeken? Wat waren de overwegingen voor de 
keuze van de opstellingen en verdeling van de gebouwen? 
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Alle suggesties zijn overwogen zonder concessies te doen aan de uitgangspunten. Het schuiven van het plan is 
intensief onderzocht (met behoud van de gymzaal) en blijkt niet mogelijk. Als er wijzigingen moeten komen 
in de positionering van de gebouwen, moet opnieuw rond de tekentafel gezeten worden en dat kost tijd. 

Hoe zit het met de hoogte in relatie tot de schaduw op de omgeving? 
Er is gekeken naar de schaduwwerking van de gebouwen, waarbij de conclusie is dat dit nagenoeg geen 
probleem oplevert voor de omgeving. 

Is het omliggende groen openbaar? Zijn de voorzieningen openbaar? 
Ja. 

Wordt er duurzaam gebouwd?  
Ja, het gehele plan wordt duurzaam gerealiseerd volgens de richtlijnen van de trias energetica. Niet alleen de 
gebouwen, maar ook wordt rekening gehouden met sociale duurzaamheid, gezondheid, natuurinclusief 
bouwen, klimaatadaptatie, circulariteit en mobiliteit (elektrische deelauto’s). 

Hoe gaat het nu verder met het plan? Wanneer wordt het definitief? Wanneer beginnen jullie met bouwen? 
Dat is sterk afhankelijk van de planologische procedures en de mogelijke weerstand tegen de plannen. Als tot 
de Raad van State wordt doorgeprocedeerd, kan het nog wel 2 jaar duren voordat gestart kan worden met de 
bouw. 

Is er een plan voor de sloop ivm overlast? Moet de bodem gesaneerd worden? Hoe wordt hierover gecommuniceerd? 

Waar kan ik nog meer informatie vinden? En waar kan ik mijn suggesties en zorgen kwijt? 
Het platform samen.schagen zal geüpdatet worden wanneer er ontwikkelingen in het proces hebben 
plaatsgevonden. Inwoners hebben de mogelijkheid om hier een reactie achter te laten. 
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INLOOPBIJEENKOMST - 8 JUNI 2022 

Aanwezigen organisatie 
o 
o 
o 
o 
o 
o 
o 
o 

Doel bijeenkomst 

 

Voorbereiding 

o 
o 
o 
o 
o 

 

Verloop bijeenkomst 
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Resultaten 

 
Appartement kopen 

 
Gymzaal 

Parkeren  

 

Behandeling reacties en vervolg 
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Bijlage 1 – Advertentie aankondiging inloopbijeenkomst 
Opgemaakt versie beschikbaar? 
 
Kom langs bij de inloopbijeenkomst voor de woningbouw ‘De Groene Traverse’ 
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Bijlage 2 – Panelen inloopbijeenkomst 
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Bijlage 3 - artikel NHD van 31 mei 2022 –  
Reportage ‘Bouwplan Beethovenlaan valt in de smaak’ 
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Bijlage 4 – reacties via formulier bij inloopbijeenkomst 

Vraag of opmerking  

‘Het plan ziet er goed uit en ik ben zeer geïnteresseerd in een appartement van +/-100 tot 115m2  
Mooi plan! Zeer geïnteresseerd. Grootste appartement.’  
 
‘Hele goede en positieve indruk gekregen. We willen graag op de hoogte gehouden worden over de verdere 
ontwikkelingen van dit project. Met name de groen omgeving valt erg in de smaak.’ 
 
‘Plan ziet er mooi uit. Een mix van jong en oud. zowel starters als doorstromers.’  
 
‘Jammer dat het nog een paar jaar duurt, maar dat is Nederland met allerlei regels en onnodige wetten.’ 
 
‘Niet te kleine appartementen. Het gebouw ziet er mooi uit.’  
 
‘Mooi project wat gefocust is op de toekomst.’  
 
‘Zeer mooie opzet. De organische vormen met de parkachtige omgeving zijn heel mooi. De inpandige garage 
is en pluspunt.’ 
 
‘Graag word ik op de hoogte gebracht over de verdere ontwikkeling.’ 
 
‘Mooi plan!’ 
 
‘Wij zijn zeer geïnteresseerd!’ 
 
‘Kunnen wij al kopen?’ 
 
‘Wij zouden graag een woning willen. We vinden het een heel mooi project.’  
 
‘Wie doet de verkoop?’ 

 “Waar blijft de speelruimte voor kinderen?” 


